
 

 

 

Aleš Primc 

Mestni svetnik stranke Glas za otroke in družine 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 LJUBLJANA 

Številka: 90000 – 15/2023 - 12                               

Datum: 13.12.2023       

Pozdravljeni, 

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje in pobude na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – 

Pritožbe občanov zaradi neznosnega hrupa, ki onemogoča normalno življenje prebivalcev v 

centru Ljubljane 

Pozdravljeni, 

Za 8. sejo Mestnega sveta sem postavil pisno svetniško pobudo št. 90000-13/2023-18 z dne 16. 10. 

2023. Na vprašanje mi je bil poslan dopis Turizma Ljubljana št. ZTL 215/2023 z dne 7.11.2023. V 

dopisu ni odgovorov na mojo konkretno pobudo: »Predlagam, da na območju baročne Ljubljane, ne bi 

bilo več prireditev s hrupno zabavno glasbo ter prenatrpane gostinske ponudbe, ampak naj se omogoči 

t.i. urbani javni prostor ter v to območje umestijo dogodki, ki so primerni glede na arhitekturno in 

kulturno dediščino tega območja. S tem bo omogočeno normalno življenje ljudi na tem območju, 

Ljubljančani in turisti pa bodo pridobili eminenten prostor tovrstne umetnosti in kulture, ki se bo 

skladala z ambientom tega območja.« 

Prosim, da mi konkreten odgovor poda Mestna uprava. 

Name se je po oddaji svetniške pobude št. 90000-13/2023-18 z dne 16. 10. 2023 obrnil predstavnik 

prebivalcev centra mesta, ki zaradi neznosnega hrupa ne morejo normalno živeti v svojih domovih v 

centru mesta (Mestni trg, Stari trg, Gornji trg, Novi trg, Cankarjevo nabrežje, Gallusovo nabrežje, 

Hribarjevo nabrežje, Breg, Kongresni trg). Iz dopisa izhaja, da prebivalci centra mesta, na MOL 

pošiljajo mnoge pobude za omejitev hrupa, vendar s strani občine prejemajo zelo splošne odgovore ali 

pa zgolj sporočila, da je MOL prejela njihovo pobudo. Od občine pričakujejo odgovore naslednja 

vprašanja, ki jih podajam tudi kot svoja pisna svetniška vprašanja: 

1. Ali bo občina sprejela odlok za prepoved oz. omejitev zvočnikov na terasah gostinskih in drugih 

poslovnih objektov? 

  

2. Kako si občina dovoli, da brez pravne podlage (in brez soglasja lastnikov) vsakoletno namešča 

zvočnike na zasebne stanovanjske stavbe na Mestnem, Starem in Gornjem trgu za decembrsko zvočno 

kuliso, kljub izrecni pisno podani prepovedi lastnikov omenjenih območij? 

 

Pričakujem, da mi odgovori Mestna uprava ter da Mestna uprava odgovornosti za odgovore ne prelaga 

na Turizem Ljubljana, ki za tovrstne odgovore ni niti pristojen niti ni v njegovi pristojnosti sprejem 

ustreznih rešitev. 

 



 

 

Lep pozdrav, 

Aleš Primc 

mestni svetnik stranke 

Glas za otroke in družine 

 

Priloga: 

Dopis prebivalcev centra mesta, ki ne morejo normalno živeti na svojih domovih zaradi neznosnega 

hrupa: 

»Sent: 9. december 2023 17:15 

To: info@glaszaotrokeindruzine.si 

Subject: Fwd: Nevzdržen hrup v starem mestnem jedru Ljubljane 

  

Spoštovani g. občinski svetnik Aleš Primc! 

  

Na vas se obračamo prebivalci starega mestnega jedra in prosimo, da na naslednji seji mestnega sveta 

dne 18.12.2023 županu zastavite vprašanja glede neukrepanja MOL na številne pritožbe meščanov 

zaradi prekomerne obremenitve s hrupom na območju strogega mestnega jedra, in sicer Mestni trg, Stari 

trg, Gornji trg, Novi trg, Cankarjevo nabrežje, Gallusovo nabrežje, Hribarjevo nabrežje, Breg, 

Kongresni trg. Samo v zadnjih nekaj mesecih, je bilo na portalu Pobude meščanov objavljeno večje 

število (preko 50) vprašanj, na katere pa stanovalci dobimo le pavšalne odgovore občine. To seveda ne 

drži. Občina lahko z odlokom omeji oz. prepove uporabo zvočnih naprav na terasah pred gostinskimi 

lokali, prav tako lahko kot najemodajalka javne površine prepove namestitev zvočnih naprav na javnih 

površinah. Prav tako ni korektno, da poleg vseh obremenitev s hrupom iz lokalov, uličnih nastopov, 

prireditev in koncertov MOL na naše fasade namešča še dodatne zvočnike za t.i. zvočno kuliso, čeprav 

smo stanovalci to izrecno prepovedali.  

  

Zato vas prosimo, da županu na seji mestnega sveta postavite naslednja vprašanja: 

  

1. Ali bo občina sprejela odlok za prepoved oz. omejitev zvočnikov na terasah gostinskih in drugih 

poslovnih objektov? 
  

2. Kako si občina dovoli, da brez pravne podlage (in brez soglasja lastnikov) vsakoletno namešča 

zvočnike na zasebne stanovanjske stavbe na Mestnem, Starem in Gornjem trgu za decembrsko 

zvočno kuliso, kljub izrecni pisno podani prepovedi lastnikov omenjenih območij? 
  

Spodaj vam posredujem samo nekaj zadnjih pobud meščanov na temo hrupa, na katere meščani nismo 

prejeli odgovorov, razen arogantne zahvale za sporočilo. Na portalu pobude meščanov lahko pregledate 

tudi številne ostale pobude in pritožbe glede stalnega hrupa v centru, ki ga mestna uprava celo spodbuja. 

  

Kot je bilo tudi že izpostavljeno s strani enega pobudnika, je italijansko Vrhovno sodišče pred kratkim 

mestnemu svetu Brescie že naložilo plačilo odškodnine 50.000 EUR dvema stanovalcema, ker jima 

občina kljub opozorilom glede hrupa ni zagotovila pravice do zdravega življenjskega okolja, miru in 

počitka. 

  

Kot izvoljene predstavnike v mestnem svetu vas prosimo za aktivno angažiranje v reševanje navedene 

problematike. 

  

S spoštovanjem, 

Marjan« 


